
PROTOKÓŁ 
z Vlll/41/2023 posiedzenia Okręgowej Rady Aptekarskiej 

Okręgowej Izby Aptekarskiej w Warszawie 
z dnia 16 marca 2023r. 

Vlll/41/2023 posiedzenie Okręgowej Rady Aptekarskiej Okręgowej Izby Aptekarskiej w Warszawie 
otworzył1 Prezes mgr farm. Marian Witkowski o godz. 17:28. Sekretarz posiedzenia mgr farm 
Wojciech Szkopański. 
Sekretarz mgr farm. Wojciech Szkopański. Lista obecności na posiedzeniu stanowi zał. nr 1. 

Ad. 1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
Prezes mgr farm. Marian Witkowski przedstawił porządek obrad, który został przyjęty jednogłośnie. 
Dodany został punkt Sa ze zmianą w zakresie zrzeczenia się PWZF (16 głosami za) - zał. nr 2. 

Ad. 2. Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Rady w dniu 09.02.2023r. 
Prezes mgr farm. Marian Witkowski przedstawił projekt protokołu z posiedzenia Rady z dnia 
09.02.2023r, który został przyjęty jednogłośnie (16 głosami za) - zał. nr 3. 

Ad. 3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utraty PWZ - zrzeczenie się PWZ - . 
V ce Prezes dr n. farm. Jerzy Żabiński przedstawił projekt uchwały w sprawie utraty PWZ - zrzeczenie
się PWZ dla mgr farm. .
Uchwała została przyjęta jednogłośnie (16 głosami za) - zał. nr 4.

Ad. 4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utraty PWZ - zrzeczenie się PWZ -  
 

V ce Prezes dr n. farm. Jerzy Żabiński przedstawił projekt uchwały w sprawie utraty PWZ - zrzeczenie
się PWZ dla mgr farm. .
Uchwała została przyjęta jednogłośnie (16 głosami za) - zał. nr 5.

Ad. 5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utraty PWZ - zrzeczenie się PWZ -  
. 

V ce Prezes dr n. farm. Jerzy Żabiński przedstawił projekt uchwały w sprawie utraty PWZ - zrzeczenie
się PWZ dla mgr farm. .
Uchwała została przyjęta jednogłośnie (16 głosami za) - zał. nr 6.

Ad. Sa. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utraty PWZ - zrzeczenie się PWZ -  
. 

V-ce Prezes dr n. farm. Jerzy Żabiński przedstawił projekt uchwały w sprawie utraty PWZ - zrzeczenie
się PWZ dla mgr farm. .
Uchwała została przyjęta jednogłośnie (16 głosami za)- zał. nr 7.

Ad. 6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia z obowiązku opłacania składek 

członkowskich przez członków OIA w Warszawie będących emerytami lub rencistami, którzy nie 

wykonują zawodu farmaceuty: 1. , 2. , 3.  

. 

Skarbniczka mgr farm. Emilia Gąsińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie zwolnienia z 

obowiązku opłacania składek członkowskich przez członków OIA w Warszawie będących emerytami 

lub rencistami, którzy nie wykonują zawodu farmaceuty dla wymienionych osób:  

. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie (16 głosami za) - zał. nr 8. 

Ad. 7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skreślenia z rejestru farmaceutów z powodu 
niepłacenia składek członkowskich przez okres dłuższy niż 24 miesiące - . 
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Ad. 15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skreślenia z rejestru farmaceutów z powodu 

niepłacenia składek członkowskich przez okres dłuższy niż 24 miesiące -

Skarbniczka mgr farm. Emilia Gąsińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie skreślenia z rejestru 
farmaceutów z powodu niepłacenia składek członkowskich przez okres dłuższy niż 24 miesiące dla 
mgr farm. 
Uchwała została przyjęta jednogłośnie (17 głosami za)- zał. nr 17. 

Ad. 16. ,Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skreślenia z rejestru farmaceutów z powodu 

niepłacenia składek członkowskich przez okres dłuższy niż 24 miesiące -

Skarbniczka mgr farm. Emilia Gąsińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie skreślenia z rejestru 
farmaceutów z powodu niepłacenia składek członkowskich przez okres dłuższy niż 24 miesiące dla 
mgr farm. 
Uchwała została przyjęta jednogłośnie (17 głosami za)- zał. nr 18. 

Ad. 17. Podjęcie postanowienia w sprawie wyrażenia zgody na opłacenie składek członkowskich 

odprowadzanych przez OIA w Warszawie na rzecz Naczelnej Izby Aptekarskiej. 

Skarbniczka mgr farm. Emilia Gąsińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
opłacenie składek członkowskich odprowadzanych przez OIA w Warszawie na rzecz Naczelnej Izby 
Aptekarskiej. 
Uchwała została przyjęta jednogłośnie (18 głosami za) - zał. nr 19. 

Do posiedzenia ORA dołącza mgr farm. Małgorzata Chmielak. 

Ad. 18. Podjęcie postanowienia w sprawie wyrażenia zgody na pokrycie kosztów organizacji XX 

Wyjazdowej Sesji Szkoleniowej Komisji Hurtowni Farmaceutycznych w Suchedniowie w dniach 16-

18 czerwca 2023r. 

Skarbniczka mgr farm. Emilia Gąsińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
pokrycie kosztów organizacji XX Wyjazdowej Sesji Szkoleniowej Komisji Hurtowni Farmaceutycznych 
w Suchedniowie w dniach 16-18 czerwca 2023r. 
Uchwała została przyjęta jednogłośnie (18 głosami za) - zał. nr 20. 

Ad. 19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Regulaminu rejonowego zebrania wyborczego w 

sprawie wyboru delegatów na Okręgowy Zjazd Aptekarzy OIA w Warszawie. 

Prezes mgr farm. Marian Witkowski przedstawił projekt uchwały w sprawie Regulaminu rejonowego 
zebrania wyborczego w sprawie wyboru delegatów na Okręgowy Zjazd Aptekarzy OIA w Warszawie. 
Uchwała została przyjęta jednogłośnie (18 głosami za) - zał. nr 21. 

Ad. 20. Sprawozdanie komisji stałych. 

Omówiono aktualne prace stałych komisji OIA w Warszawie. W kolejności zabierali głos: mgr farm. 
Adam Borowy, dr n. farm. Marek Malinowski, mgr farm. Artur Jędra, mgr farm. Mikołaj Zerhau, mgr 
farm. Ewa Dobrosielska, dr n. farm. Włodzimierz Hudemowicz, mgr farm. Małgorzata Chmielak, mgr 
farm. Jakub Dorociak, mgr farm. Wojciech Szkopański. Głos zabrała również mgr farm. Elżbieta 
Lazurek Przewodnicząca Okręgowego Sądu Aptekarskiego OIA w Warszawie. 

Ad. 21. Informacja na temat prac Naczelnej Rady Aptekarskiej. 

Prezes mgr farm. Marian Witkowski przedstawił aktualne informacje na temat prac Naczelnej Rady 
Aptekarskiej w tym przeglądy lekowe oraz kursy kwalifikacyjne. 

Ad. 22. Sprawy różne i wniesione. 

Prezes mgr farm. Marian Witkowski wraz z Mecenasem Sylwestrem Majewskim omówili decyzję 

Śląskiego Wojewódzkiego Inspektora Farmaceutycznego ws. przeniesienia zezwolenia na 

prowadzenie apteki ogólnodostępnej przy ul. na rzecz mgr farm. 

jako nabywcy apteki w trybie art. 104a Prawa farmaceutycznego (odmowa 

przeniesienia). 
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Na tym posiedzenie zakończono o godzinie 19:25. 

mgr farm. Wojciech Szkopański 

/ Sekretarz

mgr farm. Marian Witkowski 
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